
  

 

 
职业健康安全管理体系认证证书 

证书编号：00125S30164R6L/3502 

兹证明 

东金电子科技（厦门）有限公司 
统一信用代码:9135020061202189XG 

注册地址：中国福建省厦门市集美区杏林日新路 9 号 

运营地址:中国福建省厦门市集美区杏林日新路9号 

职业健康安全管理体系符合标准: 

GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018  
通过认证范围如下： 

铁氧体铁芯、电源供给变压器、线圈、电感、陶瓷振动子、传感器、压电陶瓷、滤波器、信号
分离器、金属软磁磁性材料、稀土金属磁石组立品的生产及相关管理活动 

 

首次发证日期：2007 年 3 月 6 日   本次发证日期：2025 年 1月 14 日 有效期至：2028 年 1 月 21 日 
 
 
 

在一个监督周期后，本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。 
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站（www.cnca.gov.cn）上查询 

 

http://www.cqc.com.cn/


   

 

 

OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY 
MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE 

Certificate No.  00125S30164R6L/3502 

We hereby certify that  
TOKIN ELECTRONICS（XIAMEN）CORPORATION 

Business Registration Number: 9135020061202189XG 

Registered Address:No.9,Ri-xin Road,Xinglin,Jimei District,Xiamen City,Fujian Province,P.R.China 
Operating address:No.9,Ri-xin Road,Xinglin,Jimei District,Xiamen City,Fujian Province,P.R.China   

by reason of its 

Occupational Health and Safety Management  
has been awarded this certificate for compliance with the standard 

ISO 45001:2018 
The Occupational Health and Safety Management Applies in the following area:   
The Manufacture of Ferrite Core,Power Supply Transformers,Line Filters,Inductor, Ceramic 

Gyroscopes,Sensors,Piezoelectric Ceramics,Noise Filter,Splitter,Soft Magnetic Metal Powder Core,Rare 
Earth Magnet and Assemblies/Devices and Related Management Activities 

 Certified since: March 6, 2007   Valid from: January 14, 2025  Valid until: January 21, 2028  
 

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.  
Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate. 

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of  
the People's Republic of China ( www.cnca.gov.cn). 

 

 

http://www.cnca.gov.cn/



